



孔聖堂中學

香港銅鑼灣加路連山道 77 號

電話 Telephone: 2576-3415

Confucius Hall Secondary School

77 Caroline Hill Road, Causeway Bay, Hong Kong

圖文傳真 Fax: 2882-8658

網址 Website: <http://www.chss.edu.hk/>

LT2018040  
20<sup>th</sup> January 2019

中一至中五級上學期考試第二次補考安排

**First Term 2<sup>nd</sup> Round Re-Examination Arrangements for S.1 – S.5 Students**

致各家長：

Dear Parents,

查 貴子弟 ( 班 ( ) ) 於重考下列科目時成績未達水平，須參與第二次補考，以期藉此打好基礎。誠盼督促 貴子弟用功上課，努力溫習，積極備試。補考詳情臚列如下，敬希 簽署回條並於 1 月 22 日(星期二)交回班主任彙集為盼。

如有疑問，煩請不吝賜電 2576 3415，譚皓軒老師洽。

Since your child ( ( ) ) did not perform up to standard in the following subject(s) in the re-examination, they have to sit for the 2<sup>nd</sup> round re-examination. The attendance is compulsory. Parents should encourage students to work hard and prepare for the 2<sup>nd</sup> round re-examination listed below. Please return a signed reply slip to the Class Teacher on or before 22<sup>th</sup> January, 2019.

Should you have any enquiries, please contact Mr. Tam Ho Hin at 2576 3415.

第二次補考科目 Subject(s) for 2<sup>nd</sup> Round Re-examination :

數學

Mathematics

補考學生須知：

1. 必須準時應考，不得無故缺席及遲到。
2. 請病假者，須附以醫生證明及家長信，否則將視作曠課論。
3. 第二次補考成績不會計算在成績表內。
4. 如教育局宣佈停課，當日補考將取消。校方將另行通知補考日期。
5. 科任老師會在 22/1 至 30/1 安排第二次補考。

Remarks :

1. Students must attend the re-examination punctually. Any unreasonable absence or lateness will not be accepted.
2. Application of sick leave must be accompanied by a doctor's proof and a parent's letter, or that will be treated as truancy.
3. The result of 2<sup>nd</sup> re-examination will not alter the original examination result.
4. If any school suspension is announced by the Education Bureau during the re-examination period, the re-examination of that day will be postponed according to further arrangements by the School.
5. Subject teachers will arrange the 2<sup>nd</sup> Round Re-examination between 22/1 and 30/1.

Yours faithfully,  
Dr. Yeung Wing Hon  
Principal



孔聖堂中學

香港銅鑼灣加路連山道 77 號  
電話 Telephone: 2576-3415

Confucius Hall Secondary School

77 Caroline Hill Road, Causeway Bay, Hong Kong

圖文傳真 Fax: 2882-8658

網址 Website: <http://www.chss.edu.hk/>

回條 Reply Slip

敬覆者：

TO: Confucius Hall Secondary School

本人已知悉上述第二次補考事宜並務必督促敝子弟勤加溫習及準時出席。

I have acknowledged the above arrangements concerning the 2<sup>nd</sup> Round re-examination and I will encourage my child to work hard and attend the re-examination punctually.

此覆

孔聖堂中學

學生姓名 Name of Student: \_\_\_\_\_

學生班別 (學號) Class (Class No.): \_\_\_\_\_ ( )

家長姓名 Name of Parent: \_\_\_\_\_

家長簽名 Signature of Parent: \_\_\_\_\_

日期 Date: \_\_\_\_\_